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SAMT JORDI: 
CAP A UNA ESCOLA PRIVADA 

L'Assemblea de Pares d'Alumnes del passat 
dijous 17 de novembre van aprovar amb 109 vots afirmatius 
davant dels 169 vots dels presents tirar endavant el projecte 
presentat per la Comlssló Gestora de l'APA. Aquest projecte 
proposa la gestio de l'escola per una fundació constituida 
peispares, lacreaciód'unasegonafundació qua gestionarla 
les instai.lacions, el manteniment d'una línia d'educació 
primària i tres de secundària, el pagament d'una quota 
mensual de 17.000 ptes durant 11 mensualitats, la 
contractació de la Fundació Pere Vergés per a la gestio 
pedagògica i l'oferiment als professors de l'opció de quedar-
se amb les mateixes condicions économiques o bé acollir-
se a les corresponents indemnitzacions que pagarla la 
Caixa de Catalunya. L'increment de la quota de 5.000 a 
17.000 ptes és degut a que ara eis pares hauran de 
sufragar la part que la Caixa de Catalunya cobria 
desinteressadament. 

A partir d'aquest moment comença per a la 
Comissió Gestora una altre teina no menys feixuga: definir 
tot l'entramat legai de les fundacions, el contrade amb 
rObra Social de la Caixa de Catalunya, el concert amb la 
Generaiitat y f inalment arribar aun acord amb els professors. 
Posar els punts i les comes a cadascun d'aquests apartats 
portará molt de temps i dificultáis però l'APA espera tenir 
enllestit tota la paperassa legal pel mes de gener del 95, 
abans de que comenci el periode de pre-inscripcions per 
al ours 95-96. 

Ara falta veure si l'APA sap transmetre una imatge 
de confiança i estabilitat per a que atregui a tots els nens 
que s'han d'acollir per a fer viable econòmicament aquest 
projecte i per altra banda aconseguir el recolzament de la 
majoria del professorat. De moment això aquest punt no 
sembla gens fácil ja que 16 dels 22 professors van signar 
una carta distribuida el mateix dia de l'Assemblea en la que 
demanaven posposar la votaciô perqué no es mostraven 
d'acord amb el procediment seguit I la manca d'informació 
rebuda. 

El pöble de la Roca perd una immillorable ocasió 
per a disposar immediatament d'una escola secundària 
amb unes instai.lacions magnifiques i evitar als nens les 
molèsties de desplaçar-se a Cardedeu o Granollers. 
Esperem que una vegada descartada l'opció del St. Jordi, 
el departament d'Ensenyament i l'Ajuntament de la Roca 
arribin aviat a un acord acceptable que no obligui als nens 
a agafar cada dia l'autobús, 
nitampocsuposi estudiaren 
una barraca de mòduis 
prefabricats. 

Per altra banda, 
també és important acceptar 
que els pares tindran l'opció 
d'escollir entre un ensenya-
ment privat o public, encara 
que és inevitable que per 
motius estrictament econo-
mics la majoria dels nens del 
St. Jordi siguin de fora de la 
Roca. I també és molt 
important entendre que hi ha 
un col.lectiu de professors i 
personal docent majorità-
riament roquerols que podran 
conservar la seva feina en 
uns moments dif ici ls 
especlalment per als diplo-
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mats en magisteri i llicenciats en lletres. 
Per acabar només felicitar la tasca engegada per 

aquest grup de pares de l'APA que amb perseveranga han 
trebaliat durant molts mesos per a aconseguir allò que 
desitjaven per als seus fills. 

M.E.V. 

BALANÇ DE COMPTES DE L'ESCOLA 
SANT JORDI PER AL CURS 1995-96 

DESPESES DESPESES 
Personal 25.620.000 

DESPESES 

Administració 12.000.000 

DESPESES 

Manteniment de l 'edifici 6.375.000 

DESPESES 

Altres 25.400.000 

DESPESES 

Total 69.395,000 

INGRESSOS INGRESSOS 
Alumnes Infanti! (75) 

INGRESSOS 

Alumnes Primària (300) 

INGRESSOS 

Ingressos per 10 Quotes 63.750.000 

INGRESSOS 

Ingressos per la 1 lena Quota 6.375.000 

INGRESSOS 

Total 70.125.000 

ISuperà vit 730.000 
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